
 

Zápis ze schůze Spolku rodičů žáků Základní školy J.A. Komenského v Lysé n.L. dne 12.9.2023 

 

Přítomno bylo 24 členů, zástupců jednotlivých tříd. 

 

Schůzi vedl předseda spolku pan Martin Kubica. 

Schůzi byla jako host přítomna ředitelka školy paní Martina Ondrušková a její zástupkyně paní Hana 
Fabiánová. 

 

Dle domluvy na minulé schůzi zajistil předseda spořící účet, kam byla přesunuta určitá část 
prostředků spolku. Aktuální zůstatek na běžném účtu spolku je 213.800,- Kč. Aktuální zůstatek na 
spořícím účtu spolku je 290.000,-Kč a je úročen sazbou 4,2%.   

 

1. Proběhlo představení nových členů spolku: 
1.a. Za třídu I.A Lucie Neuholdová, zastupuje Petra Růžičková. 
1.b. Za třídu I.B Petra Rajlová, zastupuje Lucie Máchová. 
1.c. Za třídu I.C Alena Breu, zastupuje Ida Zavadilová. 

 
2. Výše členského příspěvku do spolku 

Byla diskutována výše ročního členského příspěvku do spolku. Příspěvek se platí pouze 
v hotovosti a vždy jen za nejstaršího školáka z rodiny. 
Jednomyslně bylo odsouhlaseno zachování stávající výše příspěvku 400,-Kč.  
 

3. Výše poplatku za kopírování a výtvarné potřeby 
Poplatek za kopírování je nastaven na 200,-Kč pro oba stupně a 100,- na výtvarné potřeby 
pro první stupeň. Letos, navzdory zdražování, navrhuje vedení školy ponechat platby stejné. 
Jednomyslně bylo odsouhlaseno zachování stávající výše poplatků. 
 

4. Návrh na využití finančních prostředků spolku 
Byl projednán návrh vedení školy na využití finanční prostředků spolku. V minulém roce 
spolek schválil příspěvek na dopravu ve výši 20 tisíc Kč na lyžařské zájezdy pro sedmé třídy.  
Nyní byl předložen a diskutován návrh na proplacení dopravy autobusem na dopravní hřiště, 
kam jezdí žáci čtvrtých tříd. Na jednu třídu vychází jedna návštěva cca 3 tisíce Kč. Pro tento 
školní rok by se jednalo o částku cca 24 tisíc Kč při obou cestách hrazených spolkem.   
Problematika byla diskutována a nakonec bylo přistoupeno k hlasování o následujících 
návrzích:   

I. Přispěje spolek na dopravu na dopravu na dopravní hřiště pro čtvrté třídy? 
18 přítomných členů PRO, 4 PROTI, 2 se ZDRŽELI. 
Návrh byl schválen. 

II. Proplatí spolek jednu nebo obě cesty tříd na dopravní hřiště? 
3 z přítomných členů PRO JEDNU, 17 PRO DVĚ, 4 se ZDRŽELI. 
Bylo schváleno proplacení obou cest. 



 
 

5. Dopravní situace okolo školy 
Pan Kubica a paní Stránská se věnovali dopravní situaci okolo školy a na pěších trasách 
v širším okolí. Na základě podnětů rodičů bylo identifikováno a popsáno 23 krizových míst. 
Proběhlo jednání se zastupitelem Města Lysá nad Labem Ondřejem Šmídem, který se zabývá 
dopravou. V brzké době by měla být odstraněna dodatková tabulka na zákazu vjezdu před 
školou. Dále budou vyznačeny stání K+R před školou, vyhrazené místo pro hendikepované a 
místa pro parkování aut v okolí školy. Další riziková místa bude nutné řešit v širším kontextu, 
vyvolají nutnost investic a není zřejmý termín jejich realizace.  
 

6. Témata jarní přednášky pro rodiče 
Paní ředitelka plánuje pro rodiče uspořádat jarní přednášku a ráda by zjistila o jaké téma je 
zájem. Jednalo by se nejspíš o online přednášku. Padl návrh, aby bylo umožněno zpětné 
přehrání záznamu přednášky. Zazněl návrh na téma bezpečnost dětí na internetu. Rodiče 
mohou další návrhy na témata zasílat paní ředitelce. 
 

7. Volby do školské rady 
Tento rok proběhne volba členů Školské rady, ve které mají zákonní zástupci žáků dvě místa. 
Hledají se tedy kandidáti, kteří mají zájem. Zástupci se zeptají na třídních schůzkách dalších 
rodičů. Přihlásila se paní Mojžíšová a paní Breu.  
 

8. Další informace 
Na schůzi dále paní ředitelka a zástupkyně informovaly rodiče o dalším dění ve škole a 
průběhu školního roku. 
 

- Příprava na střední školu – byly na to peníze z národního plánu doučování – bylo to dobré, 
bude snaha to udělat znovu. 

- Středisko volného času je nová organizace, která bude spravovat sportovní halu a bude 
nabízet kroužky pro školy. Spolupráce se zatím připravuje. Mají webové stránky. 

- Letošní rok budou učitelé ZŠ JAK zatím pracovat pod DDM Nymburk. V týdnu od 18.9. začnou 
na škole kroužky.  

- Výjezdní semináře – dle vzdělávacího programu – odjede se na 5 dnů, nebo se jezdí každý 
den od školy. Od 27. května 2024 tedy poslední týden.  

- Deváťáci budou mít dva speciální dny „příprava na střední školu“. Výchovná kariérová 
poradkyně.  

- Požádejte své rodiče! Škola bude slavit 50 let vzniku, bude to v roce 2025. Škola hledá 
významné osobnosti spojené se školou (bývalé studenty, případně zaměstnance školy). 
Předat kontakty paní ředitelce. Škola otevřena 1.9.1975. V roce 1973 se otevřel první pavilon. 


